

## QHSE POLICY

UCC provides the business and operational activities in such a way to improve continually the quality of the products and working environment by minimizing the risk and to guarantee the safety of its employees and other persons for whom it is responsible, and at the same time the risk to the environment, The Company provides a safe and healthy working environment for its employees and acts positively to prevent injury, ill health, damage and loss arising from its operations, as required by respecting the in force normative.

### UCC is committed to:

- ❖ Define its position in the marketplace and understand how relevant factors arising from Legal, Technology, Economical, Market, Competitor, Social & Cultural issues influence its strategic direction and context of Organization.
- ❖ Provide its customers the consistent quality products which must comply to the specifications approved by our customers and to seek continual improvement of processes, procedures and QHSE Management System to meet their objectives.
- ❖ Establish QHSE objectives and targets and continually review at regular management review meetings.
- ❖ Health and safety of the employees, the environment and in general of the local communities involved in the Company activities are of importance.
- ❖ All managers, supervisor's paramount and employees will be involved in the implementation of quality, safety, health and environment protecting procedures.
- ❖ Safety, health and environmental legislation will be complied within the spirit as well as the letter of the law.
- ❖ Manufacturing as per SASO requirements including biodegradable products.
- ❖ Client requirements with regard to quality, safety, health and environment will be complied with

It is the responsibility of all Company employees to make themselves aware of the QHSE requirements, and act accordingly. The implementation of QHSE policies and procedures has the full commitment of UCC Management.

## نظام الجودة والسلامة والصحة وحماية البيئة

توفر الشركة المتحدة للكيماويات (UCC) خلال نشاطها التجاري والتشغيلي التطوير بشكل مستمر لجودة المنتجات وبيئة العمل وذلك من خلال تقليل المخاطر وضمان سلامة العاملين وغيرهم من الأشخاص المسؤولين وفي الوقت نفسه الحفاظ على البيئة المحيطة. أن الشركة توفر بيئة عمل آمنة وصحية لموظفيها وتعمل بشكل إيجابي لمنع حدوث اي اصابات أو اعتلال في الصحة أو اضرار أو أي خسائر قد تنجم عن عمليات التشغيل.

### أن الشركة المتحدة للكيماويات (UCC) تلتزم بالآتي:

- ❖ تحديد موقعها في السوق وفهم كيف تؤثر العوامل ذات الصلة الناشئة عن المسائل القانونية، التكنولوجية، الاقتصادية التسويقية الاجتماعية والثقافية على توجهها الاستراتيجي وسياسات المنظمة.
- ❖ ان تمد عملاتها بمنتجات عالية الجودة والتي تتوافق مع المواصفات المعتمدة أو التي وضعت من قبل عملائها والسعي المستمر الى تحسين التشغيل واجراءات نظام الجودة والسلامة والصحة وحماية البيئة لتحقيق الاهداف المرجوة.
- ❖ تطبيق متطلبات وأهداف الجودة والسلامة والصحة وحماية البيئة ومراجعتها باستمرار في الاجتماعات الإدارية المنتظمة.
- ❖ أن الصحة وسلامة العاملين والبيئة وبشكل عام المجتمعات المحلية التي تتضمن أنشطة الشركة لهم أهمية كبرى
- ❖ أن كل المديرين والمشرفين والعاملين سوف يتشاركون في تنفيذ إجراءات الجودة والسلامة والصحة وحماية البيئة.
- ❖ سيتم تطبيق إجراءات السلامة والصحة وحماية البيئة في إطار روح وكذلك نص القانون.
- ❖ تصنيع وفقا لمتطلبات الهيئة السعودية للمواصفات والمقاييس بما فيها المنتجات القابلة للتحلل
- ❖ تطبيق متطلبات العملاء فيما يتعلق بالجودة والسلامة والصحة والبيئة

أن الدراية بمتطلبات الجودة والسلامة والصحة وحماية البيئة وتطبيقها مسئولية جميع موظفي الشركة. كما أن ادارة الشركة المتحدة للكيماويات (UCC) لديها التزام كامل بتطبيق سياسات واجراءات نظام الجودة والسلامة والصحة وحماية البيئة.

**Mohammed Zambil Al Zahrani**  
Chief Executive officer

